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Z Á P I S 
ze třetí schůze zastupitelstva obce Vítkovice konané 

dne 15.5.2024 na Obecním úřadě ve Vítkovicích od 17.00 hodin. 
 
 
Přítomno členů zastupitelstva: 9                                          občanů: 11 
 
   
Ověřovatelé: Roman Vrána 

 Ing. Hanka Uhlířová 

                                     

              
Zapisovatel: Miroslav Vancl 
 

Schválení ověřovatelů a zapisovatele 
 
Výsledek hlasování: 
pro: 9  
proti: 0 
zdržel se hlasování: 0 
 

Starosta Vancl navrhl změnu programu a to projednat bod č. 7  jako bod č. 1. 

Výsledek hlasování: 
pro: 9  
proti: 0 
zdržel se hlasování: 0 
 
…………………………………………………………………………………… 
Program jednání:  
 
1) Prezentace výroční zprávy ke snowparku na Jizerce sezóna 2023/2024                                 
    a další možný rozvoj a optimalizace provozu.  
2) Schválení Jednacího řádu zastupitelstva obce Vítkovice 
3) Schválení hospodářského výsledku spol. Služby Vítkovice, s.r.o. za rok 2023 
4) Schválení návrhu plánu investic spol. Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2024 
5) Schválení návrhu rozpočtu spol. Služby Vítkovice, s.r.o. na rok 2024 
6) Volba jednatele spol. Služeb Vítkovice, s.r.o. 
7) Vratná finanční výpomoc spol. Služby Vítkovice, s.r.o. 
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Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje program jednání, bod 1 až 7. 
 
Výsledek hlasování: 
pro: 6 
proti: 3 (Hniková, Hnik, Navrátilová) 
zdržel se hlasování: 0 
 

- Pí. Hniková žádá, aby bylo v zápise uvedeno, že dává námitku proti 
zařazení bodů 2,3,4,5,6 týkajícího se Služeb Vítkovice s.r.o., neboť je 
přesvědčena, že došlo k porušení zákona o obchodních korporacích a 
nebyl řádně dodržen § 184. (jedná se o lhůty na svolání valné hromady)  

- Starosta Vancl uvedl, že výše uvedené body 2,3,4,5,6, týkající se 
společnosti Služby Vítkovice s.r.o. musejí být ze zákona projednány na 
veřejném zastupitelstvu obce, kdy zastupitelé v působnosti valné 
hromady tak činí z důvodu toho, že obec Vítkovice je stoprocentním 
majitelem společnosti Služby Vítkovice s.r.o. a proto se v této věci řídí, 
dle zákona o obcích, nikoliv o Obchodních korporacích. Dále uvedl, že 
v loňském roce bylo vše vysvětleno paní právničkou zabývající se 
obchodními korporacemi, kdy této schůzce byla přítomna i paní Hniková.    

…………………………………………………………………………………… 
 

1) Prezentace výroční zprávy ke snowparku na Jizerce sezóna 2023/2024                                 
    a další možný rozvoj a optimalizace provozu.    
 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice bere na vědomí prezentaci 
výroční zprávy ke snowparku na Jizerce sezóna 2023/2024 a další možný rozvoj 
a optimalizaci provozu.  
 
 
Výsledek hlasování: 
pro: 9 
Proti: 0 
zdržel se hlasování: 0 
 

Usnesení č. 22/24 bylo schváleno. 
…………………………………………………………………………………… 
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2) Schválení Jednacího řádu zastupitelstva obce Vítkovice.                                                        
 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje Jednací řád 
zastupitelstva obce Vítkovice.  
 
Výsledek hlasování: 
pro: 5  
proti: 4 (Hniková, Hnik, Navrátilová, Pospíšilová) 
zdržel se hlasování: 0  
 
Usnesení č. 23/24 bylo schváleno. 
 

Pí. Hniková žádá, aby bylo v zápisu uvedeno, že nesouhlasí z důvodu obsahu 
článku IV odst. 2. 

…………………………………………………………………………………… 
 
3) Schválení hospodářského výsledku spol. Služby Vítkovice, s.r.o. za rok 2023   
    se ztrátou – 1.209 tis. Kč.  
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice v působnosti Valné hromady 
schvaluje hospodářský výsledek společnosti Služby Vítkovice s.r.o. za rok 2023 
se ztrátou – 1.209 tis. Kč. Ztráta byla pokryta ziskem z předešlých let.  
 
Výsledek hlasování: 
pro: 5 
proti: 4 (Hniková, Hnik, Navrátilová, Pospíšilová) 
zdržel se hlasování: 0 
 
Usnesení č. 24/24 bylo schváleno.  
…………………………………..……………..………………………………… 

4) Schválení návrhu plánu investic spol. Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2024,   
     viz. příloha. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice v působnosti Valné hromady 
schvaluje plán investic společnosti Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2024. 
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Výsledek hlasování: 
pro: 5 
proti: 4 (Hniková, Hnik, Navrátilová, Pospíšilová) 
zdržel se hlasování: 0  
 
Usnesení č. 25/24 bylo schváleno. 
…………………………………………………………………………………… 
 
5) Schválení návrhu rozpočtu spol. Služby Vítkovice, s.r.o. na rok 2024,  
    viz. příloha. 
 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice v působnosti Valné hromady 
schvaluje rozpočet společnosti Služby Vítkovice s.r.o. na rok 2024. 
 
Výsledek hlasování: 
pro: 5  
proti:4 (Hniková, Hnik, Navrátilová, Pospíšilová) 
zdržel se hlasování: 0 
 
Usnesení č. 26/24 bylo schváleno.   
…………………………………………………………………………………… 
 
6) Volba jednatele spol. Služeb Vítkovice, s.r.o. 
  
Návrh starosty Vancla   - Pavlína Pohořelá 
Proti návrh pí. Navrátilové  - Michaela Baraniková    
     - Zdeněk Spilka 
 
Výsledek hlasování o protinávrhu: 
pro: 8 
proti: 0 
zdržel se hlasování: 1 (Rychtr) 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice volí pí. Pavlínu Pohořelou 
jednatelem společnosti Služby Vítkovice, s.r.o. 
 
Výsledek hlasování: 
pro: 5  
proti: 4 (Hniková, Hnik, Navrátilová, Pospíšilová) 
zdržel se hlasování: 0 
 

Usnesení č. 27/24 bylo schváleno. 
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…………………………………………………………………………………… 
7) Vratná finanční výpomoc spol. Služby Vítkovice, s.r.o.  
     ve výši 1.600.000,-Kč. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce Vítkovice schvaluje poskytnutí finanční 
výpomoci společnosti Služby Vítkovice, s.r.o., úročenou 4 procenty, 
s postupným čerpáním do výše 1.600.000,- Kč, splatnou do 31.3.2025. 
 
Výsledek hlasování: 
pro: 5  
proti: 4 (Hniková, Hnik, Navrátilová, Pospíšilová) 
zdržel se hlasování: 0 
 
Usnesení č. 28/24 bylo schváleno.   
…………………………………………………………………………………… 
Diskuse : 
 

1) Pí. Hniková, žádá, aby starosta obce Vancl dodal právní rozbor § 184. 
2) Pí. Navrátilová žádá připravit od jednatelů vyúčtování parkoviště      na 

Horních Mísečkách za letošní zimní sezónu. 
3) Pí. Navrátilová žádá, aby součástí zápisu byla její zpráva ve věci 

Hospodářského výsledku Služeb Vítkovice s.r.o. za rok 2023 – viz 
příloha.  

4) Pí. Seifertová žádá, aby se redakční rada obce více věnovala některým 
příspěvkům od občanů do zpravodaje Vítek, neboť z jejího pohledu jsou 
často plné chyb. 

5) Pí. Partridge požádala, zda by na hřišti u školy bylo možné povrchově 
upravit šplhací tyče 

6) Pí. Hniková žádá, aby do zastupitelstva obce byl jako jeden z bodů 
zařazen bod o vybudování obecního vodovodu k Pospíšilovým. 

7) Pí. Navrátilová žádá, aby okamžitě byla na stránkách obce propagovaná 
ubytovna ve škole v pořadí na prvním místě.  

 
Ve Vítkovicích 15.5.2024 
 
Ověřovatelé: :  Roman Vrána 
                         Ing. Hanka Uhlířová       
 
Zapisovatel :  Miroslav Vancl 

                      
            Milan Rychtr                                       Miroslav Vancl 
            místostarosta                                                           starosta 
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Hospodářský výsledek Služby Vítkovice s,r.o. za rok2023

Způsob jakým je vedena naše společnost Služby Vítkovice s.r.o. , je žalostný.
Při téměř stejných ttžbách v roce 2022 a2023, došlo v roce 2023 k enormnímu navýšení
(o cca.25%o) osobních nákladů( mzdy, odvody).

Z toho důvodu je společnost ve ztrátě a dožaduje se půjčky od společníka ( tj. Obec).
Zdá se, že především jednatelé (p. Milan Rychtr, Marek Lambert- odvolaný) a většina zastupitelů
( p.M.Vancl, H.Hochmanová, H.Uhlířová a R.Vrána), ztoho doposud nevyvodili žádné závéry.
Především nenavrhli žádnáúsporná opatření, nesnížili počet zaměstnanců, výši odměn apod.

Těchto pět zastupitelů včetně p. Milana Rychtra rozhoduje o výši platů, odměn, investic apod.

Ostatní 4 zastupitelé jsou bohužel ve většině případů týkajících se s.r.o. přehlasováni.
S velkými problémy jsme informováni o stavu s.r.o,

Většinou narazíme na vyjádření, že společnost je soukromá a potřebné informace nedostaneme.

Zaúčetnírck2022 při zisku 1,8 miliónu Kč nedostala obec rozhodnutím 5 zastupitelŮ žádný podíl
na zisku v obecním s.r.o.

V současné chvíli, díky špatnému hospodaření, žádalí Služby Vítkovice s.r.o. Obec o pŮjčku 1,6

miliónu Kč a tváří se, že to bude pro obec výhodné.
Podle jejich vyjádření finance z úroků zůstanou ,, doma ".
Obec dostane vyšší úrok než mánaúčtě u banky a s.r.o. bude zase platit podstatně menší Úroky než
kdyby si peníze půjčilajinde.

Tímto žádáme o okamžité řešení této situace:

- návrh arealizace úspor

- zastavení investic
_ přesné vyčíslení výkopových prací na propojení Alclrov .Iizerka( černá stavba) a určení

viníka, který tyto práce zaplati

Obec nemůžebýt jen článkem, který v případě finančních problémů bude Služby Vítkovice s.r.o.

zacltrařlovat a přitom s.r.o. se bude tvářit jako soukromá společnost, která si dělá, co chce.

Z,novupodotýkám, že 5 zastupitelů ji v tom podporuje.

Ilona Navrátilová
předsedkyně kontrolního výboru


